

Warrant Officer C.J. Hamilton, CD



WO Christopher Hamilton retired from the Canadian Armed Forces on 15 Aug 2022, after 22 years of loyal and dedicated service.

WO Hamilton enrolled in the CAF as an Infantry Officer in June 1999. After completing trades training, he was employed with Bravo Company and Recce Platoon with the 1st Royal Canadian Regiment (RCR) Bn. In 2003, WO Hamilton was attached posted to 3 RCR Recce Platoon, where he deployed to Camp Julien, the main base for the Canadian Contingent of the International Security Assistance Force (ISAF) in Kabul, Afghanistan, as part of OP ATHENA. In 2006, WO Hamilton returned to Afghanistan as part of Roto 0306 with Charlie Company, 8 Platoon, with 1 RCR Battle Group.

In 2009, WO Hamilton accepted an occupational transfer (OT) to Firefighter. Once he completed trade training, he was posted to 14 Wing Greenwood as a Firefighter and Crew Chief. In 2014, WO Hamilton was posted to the Canadian Forces Fire and CBRN Academy (CFFCA) at CFB Borden as an instructor. After seven years at CFFCA, WO Hamilton was posted to the Transition Centre at 22 Wing North Bay as the PL WO. WO Hamilton was responsible for ill and injured members recovering or transitioning from the CAF.

WO Hamilton is grateful for the experiences and cherishes all the friendships he has made along this unforgettable journey. We wish to congratulate WO Hamilton on his successful career and hope his retirement is as prosperous as the time spent in the CAF. Christopher is not off duty yet as he has accepted a position with the Borden Fire Service within the Public Service sector and will continue to work within DND. Best wishes to WO Hamilton. Continue to enjoy and love life the way you do and remember that life is too short to drink cheap scotch!

Congratulatory messages, well wishes, and humours anecdotes can be sent to MCpl A.M. Dubois-Mayhew at Anne-Marie.Dubois-Mayhew@forces.gc.ca.

L'Adjudant C.J. Hamilton, CD



L'Adj Christopher Hamilton a pris sa retraite des Forces Armées Canadiennes le 15 août 2022, après 22 ans de service loyal et dédié.

L'Adj Hamilton s'est inscrit dans les FAC en tant que soldat d'infanterie, en juin 1999. Après avoir complété son entraînement de métier, il faisait partie de la compagnie Bravo et le peloton Recce avec le 1^{er} Régiment Royal Canadien (RRC) Bn. En 2003, l'Adj Hamilton était attaché posté au peloton 3 Recce du RRC, où il était déployé au camp Julien, la base principale pour le contingent Canadien de la Force Assistante de la Sécurité Internationale à Kabul, en Afghanistan, faisant partie de l'OP ATHENA. En 2006, l'Adj Hamilton est retourné en Afghanistan en faisant partie du Roto 0306 avec la compagnie Charlie du peloton 8 avec le groupe de Bataille du 1^{er} RRC.

En 2009, l'Adj Hamilton a accepté un transfert d'occupation à pompier. Après avoir complété son entraînement dans ce nouveau métier, il était affecté à la 14^e Escadre à Greenwood comme pompier et Chef d'équipe. En 2014, l'Adj Hamilton était affecté à l'Académie Canadienne des Forces d'Incendie et CBRN à la base des FAC de Borden en tant qu'instructeur. Après sept ans à l'Académie, l'Adj Hamilton a été affecté au centre de Transition à la 22^e Escadre à North Bay en tant que l'Adjudant du peloton. L'Adj Hamilton était responsable pour les soldats malades et blessés qui se récupèrent ou qui font une transition des FAC.

L'Adj Hamilton est reconnaissant pour ses expériences et chéri toutes les amitiés qu'il a eu tout au long de son parcours inoubliable. Nous souhaitons féliciter l'Adj Hamilton pour sa carrière de succès, en espérant que sa retraite soit aussi favorable que son temps passé dans les FAC. Christopher n'est pas tout à fait en congé. Il a accepté un poste avec le Service d'Incendie de Borden avec le Secteur Public et va continuer à travailler pour le DDN. Nos meilleurs souhaits à l'Adj Hamilton. Continue à jouir et aimer la vie comme tu le fais, et n'oublie pas que la vie est trop courte pour boire de scotch cheap!

Les messages de bons souhaits et anecdotes peuvent être envoyés à Cplc A.M. Dubois-Mayhew à Anne-Marie.Dubois-Mayhew@forces.gc.ca.